

Title (en)

Device for guiding a fibrous web in a single row drying section

Title (de)

Vorrichtung zum Führen einer Faserstoffbahn in einer einreihigen Trockenpartie

Title (fr)

Dispositif pour guider une bande fibreuse dans une section de séchage à une rangée

Publication

EP 1193343 A2 20020403 (DE)

Application

EP 01130306 A 19961114

Priority

- DE 29601543 U 19960130
- EP 96118242 A 19961114

Abstract (en)

The assembly to guide a fiber web and supporting blanket (15) through a drying station, has a deflection roller (10) between two heated drying cylinders (11, 12). A suction box (14) is over the deflection roller, in the space between the cylinders, with a pick-up zone at the point (A) where the web and blanket leave the surface of the first drying cylinder. The suction at the pick-up zone is stronger than the underpressure in the suction box. The web/blanket guide system through a drying station has a sealing bar after the take-off point from the first cylinder, in the direction of web travel. The position of the sealing bar is set so that the suction through the suction channel (3) develops a back air flow between the cylinder surface and the web. The pick-up zone is defined by the sealing bars (16, 36) and a wall of the suction opening (32). The pick-up zone is divided into sections across the web width, with different suction strengths. The air flow can be adjusted at the suction channel (3) associated with the pick-up zone.

Abstract (de)

Eine Vorrichtung zum Führen einer zu trocknenden Faserstoff-Bahn zusammen mit einem porösen Stützband (15) durch eine Trockenvorrichtung, mit einer Anordnung zum Führen der Bahn und des Stützbandes (5) auf einem im wesentlichen geraden Laufweg von einem heizbaren Trockenzyylinder (11), der auf einem Teil seines Umfangs von der Bahn und dem Stützband umschlungen wird und dabei die Bahn berührt, zu einer Umlenkwalze (10), die auf einem Teil ihres Umfangs vom Stützband umschlungen wird und dabei das Stützband berührt, zu einem weiteren Trockenzyylinder (12), einem in dem Zwischen den Trockenzyllern (11,12) und der Umlenkwalze (10) angeordneten, an einen Absaugkanal (18) angeschlossenen Saugkasten (14), der im Bereich der Ablaufstelle (A) vom ersten Trockenzyylinder (11) eine Pick-up-Zone aufweist, welche durch eine vor der Ablaufstelle (A) gelegene, sich quer zur Bahnlaufrichtung erstreckende erste Dichtleiste und eine nach der Ablaufstelle gelegene, sich quer zur Bahnlaufrichtung erstreckende zweite Dichtleiste (36) begrenzt und an einen Absaugkanal (3) angeschlossen ist, zeichnet sich dadurch aus, dass die Pick-up-Zone mit einem höheren Unterdruck beaufschlagt ist als der Saugkasten (14). <IMAGE>

IPC 1-7

D21F 5/04

IPC 8 full level

B65H 20/12 (2006.01); **B65H 23/24** (2006.01); **B65H 23/28** (2006.01); **D21F 5/04** (2006.01); **F26B 13/10** (2006.01); **F26B 13/16** (2006.01); **F26B 13/30** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65H 20/12 (2013.01 - EP US); **B65H 23/24** (2013.01 - EP US); **B65H 23/28** (2013.01 - EP US); **D21F 5/042** (2013.01 - EP US); **F26B 13/101** (2013.01 - EP US); **F26B 13/16** (2013.01 - EP US); **F26B 13/30** (2013.01 - EP US); **B65H 2301/517** (2013.01 - EP US); **B65H 2406/33** (2013.01 - EP US); **B65H 2515/34** (2013.01 - EP US)

Cited by

EP2138632A1; RU2496703C2; CN106120424A; US2010050461A1; EP1367173A3; RU2496704C2; US6952888B2

Designated contracting state (EPC)

DE FI SE

DOCDB simple family (publication)

DE 29601543 U1 19960328; DE 59610847 D1 20040115; EP 0787854 A1 19970806; EP 0787854 B1 20031203; EP 1193343 A2 20020403; EP 1193343 A3 20020710; US 5782009 A 19980721

DOCDB simple family (application)

DE 29601543 U 19960130; DE 59610847 T 19961114; EP 01130306 A 19961114; EP 96118242 A 19961114; US 79178097 A 19970129